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VERZONDEN 31 OKT. 2021

Geachte heer Schlössels,

Het college is hiermee bekend.

Zolang de mogelijkheid om luiers en incontinentiemateriaal te recyclen er niet is, 
leidt het apart inzamelen hiervan alleen tot meerkosten. Bij apart inzamelen zonder 
recycling is het milieurendement zelfs negatief door de extra vervoersbewegingen 
voor de inzameling.

Wij hebben uw brief ex Art. 43 RvO over het deponeren van luiers en 
incontinentiemateriaal ontvangen. Hieronder treft u onze reactie aan.

Het college is voorstander van aparte inzameling en verwerking van luiers en 
incontinentiemateriaal, mits dit milieurendement oplevert en geen buitensporige 
kosten met zich meebrengt. De verwerkingscapaciteit voor het recyclen van luiers 
en incontinentiemateriaal is echter al jaren verzadigd. Het is daardoor op dit 
moment niet mogelijk om deze materialen te laten recyclen.

Vraag 2
Bent u het met de CDA fractie eens dat het mes met deze inzamelmethode aan twee 
kanten snijdt? Een daling van afvalkosten voor veel jonge gezinnen en ouderen, minder 
restafval voor de gemeente, minder dumpingen en uiteindelijk ook nog een duurzame 
oplossing bij de afvalverwerking. Zo nee, waarom niet?

Beantwoording vragen ex art. 43 RvO inzake deponeren luiers en incontinentiemateriaal

Uw brief van
Uw kenmerk
Ons kenmerk
Behandeld door 
Telefoon
Onderwerp

Vraag 1
Is het college bekend met de mogelijkheid welke een aantal Limburgse gemeenten 
bieden luiers en incontinentiemateriaal in daarvoor bestemde containers te deponeren? 
Zo nee, waarom niet?
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Daarnaast zijn de tarieven voor recycling van luiers en incontinentiemateriaal in 
de huidige markt gemiddeld hoger dan de tarieven voor restafval verwerking. Wel 
buigt het Ministerie zich momenteel over het invoeren van uitgebreide 
producentenverantwoordelijkheid (UPV) op deze materialen. Met een UPV worden 
producenten (mede) verantwoordelijk gehouden voor het recyclen van hun op de 
markt gebrachte producten. Als een UPV wordt ingevoerd, zal naar verwachting 
ook verwerkingscapaciteit gecreëerd worden en zullen de kosten voor de 
gemeente dalen. De gemeenten en RWM volgen de ontwikkelingen op de voet om 
er meteen bij te zijn als mogelijkheden ontstaan.

Vraag 3
Bent u als college bereid onderzoek te doen naar deze efficiënte en tevens duurzame 
vorm van afvalinzameling en hier eventueel gevolg aan te geven? Zo nee, waarom niet?

Het apart inzamelen van luiers en incontinentiemateriaal heeft pas zin als deze 
materialen ook gerecycled kunnen worden. Op dit moment is er een groot tekort 
aan capaciteit bij recyclebedrijven voor deze materialen. Als op de markt 
verwerkingscapaciteit vrijkomt, of als er nieuwe initiatieven voor recycling 
ontstaan, wordt in samenwerking met RWM een businesscase opgesteld.
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